
Osadní výbor Kojetín 

Zápis z 4. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 7. 4. 2017 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Jiří Holub, Antonie Štěpánková, Ing. Ivo Miček, Stanislav 

Hrachovec, Otto Drescher, Petr Dousek 

 
Občané: Stanislav Holub, Radek Leskovjan 
 
Omluveni: Jitka Rakušanová, MUDr. Jakub Syrovátka, Lubomír Holub, 

 
Bylo projednáno:  
1) Reakce z města na požadavky a dotazy OV 

2) Projednání umístění kontejnerů pod hasičárnou  

3) Nadcházející kulturní a sportovní akce na Kojetíně 

4) Návrhy na město NJ  

 

Ad1) Předseda OV informoval přítomné o reakcích zástupců města NJ na dotazy a požadavky 
OV. 

- schválení zastupitelstva ze dne 9.3.2017, o záměru prodeje pozemku par. č. 646/3, 
654 a 37/2 v k.ú. Kojetín u Starého Jičína, který řešil majetkoprávní záměr č. 2654 a 
2665. 

- Odborem životního prostředí byl zaevidován návrh místa úklidu v rámci Dne země - 
„Okolí bývalé skládky“ 

- Kontejnerové stání řeší na OMRI Ing. Mrklovská 
- Úprava MHD Čerťák – bylo zadáno zpracování PD pro instalaci veřejného osvětlení, 

zpevnění plochy bude provedeno v rámci oprav místních komunikací, po zpevnění 
plochy bude instalována lavička 

- Byl přislíben úklid v prostoru vyhlídky a posezení nad Pikritovými mandlovci 
- Zpevnění plochy v prostoru vyhlídky nad Pikritovými mandlovci. Zástupci města byl 

vysloven nesouhlas s návrhem na zpevnění a vytvoření odstavných ploch pro vozidla. 
Plocha byla navržena pouze pro krátkodobé zastavení vozidel při návštěvě odpočívky. 
Bude provedena oprava stávajících povrchů s instalací zabrán proti parkování a 
následným rozjížděním travnatých ploch. Současně tímto budou vyčleněna místa pro 
krátkodobé zastavení. 

 

Ad2) Osadní výbor využil přítomnosti pana Radka Leskovjana, k vyjádření se k umístění 
kontejnerů v místě pod hasičárnou. Současně panu Leskovjanovi byl připomenut příslib ze 
schůze OV ze dne 6.5.2016, kdy v termínu do 3.6.2016 měl představit PD pro umístění 
kontejnerů. Pan Leskovjan se vyjádřil, že případný projekt s umístěním pod hasičárnou 
projednával se svým architektem a později od něj upustil, s konečným vyjádřením že 
umístění kontejnerů v místě pod hasičárnou je nevhodné a jako vlastník sousedního 
pozemku s jejich umístěním na výše uvedeném místě nesouhlasí. 

 

Ad3) Přítomným byl potvrzen termín „VEŘEJNÉ SCHŮZE“, která se koná dne 30.5.2017 od 
17:00 v místní restauraci. 
Předběžné dotazy na vedení města Nového Jičína: 

- rekultivace místní skládky 
- vliv změny dopravce v rámci MHD 



Osadní výbor Kojetín 

- posun školního autobusu na 7:25 
- kontroly zákazu vjezdu do místní rezervace Svinec 

 

Ad4) S přítomnými byla projednána organizace a trasa „Pochod okolo Kojetína“, která je 
jedna z kulturně-sportovních akcí pořádané Osadním výborem. Trasa i organizační zajištění 
bude stejná jako v předchozích ročnících  

Termín: sobota 29. dubna 2017 

Trasa: Hřiště – Křížek – Oční studánka – Svinec – Čerťák – Strážnice - Požaha – hospoda 
 

Vzhledem k dobrému ohlasu z loňského pozorování noční oblohy, bylo dohodnuto zajištění 
termínu i pro rok 2017. 

 

Ad5) Návrhy na město NJ 

A) Instalace zrcadla. Vzhledem ke špatným rozhledovým poměrům z výjezdu MK 
vedoucí od ČOV s napojením na komunikaci na Straník, navrhujeme umístění 
silničního zrcadla. 
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B) Odstranění kamenů z krajnice vozovky. Osadní výbor upozorňuje na nebezpečné 

kameny v místě krajnice vozovky a požaduje jejich odstranění. 

 

 

C) Lokální opravy komunikací po dohodě s Ing. Mrklovskou bude zasláno samostatným 

e-mailem. 

 

Ad7) Dotazy občanů, které nebyly zodpovězeny z minulé schůze OV ze dne 3.3.2017. 

A) Jak a kdy bude pozemkově dořešen prostor točny autobusu, par.č. 62 v k.ú. Kojetín u 

Starého Jičína, který je v současné době v KN vedený jako zahrada?  

B) Kdy dojde k opravě komunikace z Kojetína do Straníku? 

 

V Kojetíně dne 7.4.2017 

Zapsal Ing. Lumír Zrník 


